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Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Referat fra møde på Skype 

D. 16. december 2020 kl. 17.-18.00 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand  

Bettina Sinnet               afbud 

Brian Nielsen                afbud 

Helle Dissing 

Jeanette Nielsen  

Marion Valentin             afbud 

Jimmy Petersen 

Kenneth Steen Jensen 

Henrik Jensen 

Randi Petersen             afbud 

Rie Sørensen 

Tomas Jægerup           afbud 

 

Inviterede:  

 

 

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

 

Sag nr. 1 – Nyt fra elevråd, formand, ledelse, personale, samt nyt fra 

afdeling Skibby, Dalby og Skuldelev - punkt til orientering – 20 min  

 

Elevråd: 

 

Udskolingen vil gerne kunne forlade skolens område i pauser. Lærerne 

i udskolingen støtter det.  

 

Hvis skolebestyrelsen åbner op for det, vil der være et krav om at 
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eleverne skal opføre sig ordentligt og være tilbage til tiden. Der skal 

også være fokus på rygning. 

 

 

 

Ledelse: 

 

Skolen har travlt med Corona, det fylder meget. 

 

Der er også gang i flere nyansættelser. 

 

Lærerne har fået ny overenskomst og vores lokalaftale er blevet 

justeret.  

 

Vi skal snart starte makerværket op. 

 

Der er få elever i de kommende 0. kl. i Dalby og Skuldelev. Der er en 

del der er skoleudsat og nogle der har valgt privatskoler. 

 

 

Medarbejder 

 

Corona fylder meget. Der har været tvivl om retningslinjer, men det er 

der styr på.  

 

De online underviser klasserne fra 5-9. klasse og det fungerer godt. 

 

 

 

Sag nr. 2  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på forbrug 2020 og 

samlet budget 2020 

 

Der har i år været overskud på både normering og fagkonti. Derfor har vi lige 

nu travlt med at bruge de overskydende midler på ting vi mangler.  

 

Der bliver lige nu leveret store mængder møbler. 

 

 

Sag nr. 3  - Antimobbestrategi. Skolebestyrelsen skal sætte gang i 

arbejdet med at lave en ny Antimobbestrategi. Lena Bøttiger – 

konsulent fra børn og skole deltager i punktet og orienterer bestyrelsen 

om arbejdet.  

 

Punktet er udsat. 

 

 

Sag nr. 4 Princip vedr. vikardækning. Princippet udsendes sammen med 

dagsordenen og drøftes/justeres på mødet – en drøftelse. 

 

Der er en konsekvens rettelse omkring intra, da vi ikke længere har det.  
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Vi skal kigge på om der er det fornødne it udstyr til rådighed.       

 

 

 

Sag nr. 5 – Princip vedr. tilsyn. Med henblik på at understøtte, at skolens 

tilsyn med eleverne overholder bekendtgørelsen om tilsyn, gennemgås 

princip om tilsyn og princippet tilpasses. Punktet blev udsat fra sidste 

møde som følge af situationen omkring kantinen i Skibby. En drøftelse 

og godkendelse. 

 

Punktet blev udsat. 

 

 

Sag nr. 6 – Orientering til bestyrelsen om indsats i udskolingen – en 

orientering. 

 

Der skal skabes bedre resultater og en ny fortælling om udskolingen.  

 

Vi sætter ekstra ledelse ind i udskolingen. 

 

Helle og Rie er på 7. årgang 

Jimmy og Caroline er på 8. årgang 

Klaus og Karina er på 9. årgang 

 

Der skal laves en stor indsats, der går ind i mange forskellige emner. 

Elevfravær, trivsel, forældretilfredshed, faglige resultater, læringsmiljø osv.   

 

Det starter op når udskolingen er tilbage på skolen, men vi er så småt i gang.  

 

 

Sag nr. 7 Lukket punkt. 

 

Ingen punkter 

 

 

Sag nr. 8 Eventuelt. 

 

Glædelig jul 

 

 

 

 

 


